

CAN I SAY

This band is loud.

BAND

Paul Sommersguter (Vocals, Bass)
Bernhard Hägele (Guitar, Vocals)
Markus Edelmann (Drums)



© CAN I SAY

Can I Say is a three-piece alternative rock band from Vienna, Austria consisting of Paul Sommersguter (vocals, bass), Bernhard Hägele (guitars) and Markus Edelmann (drums). Over the years, the band played on many domestic and international stages, including a tour through southeastern Europe in fall 2016.

The LP "In Your Arms" is the band's very personal, delicate debut album. It is a soundtrack to the restless, melancholy search for oneself and the final arrival after a long journey. What lyrically often seems dark, brooding and sometimes resigned, always gets lifted up by the bright, melodic and ambitious production. Can I Say's modern, complex arrangements always tend towards catchy verses and BIG choruses.

Their debut was recorded in multiple living rooms, an abandoned office space and at Pure Sound Recordings studios, mixed by Thomas Ranzosz (Pure Sound Recordings) and mastered by Horst Pfaffelmayer (Goldchamber Mastering).

"In Your Arms" will be released worldwide on December 11th, 2016 via Pure Sound Recordings.

Can I Say stehen für modernen, internationalen Alternative Rock, der Bestand hat, der nichts verspricht, was er nicht halten kann. Paul Sommersguter (Stimme, Bass), Bernhard Hägele (Gitarre) und Markus Edelmann (Schlagzeug) kennen sich schon seit knapp zwanzig Jahren und bilden seit 2003 den eingeschworenen Stamm, das Herz und die Seele der Wiener Band.

Can I Say haben über die Jahre auf vielen, nationalen und internationalen Bühnen gespielt – zuletzt auf Südosteuropa-Tour im Herbst 2016.

Die LP "In Your Arms" ist das sehr persönliche und feinfühligste Debütalbum der Band.

Es ist ein Soundtrack zur rastlosen Suche nach sich selbst und dem Ankommen nach einer langen Reise. So dunkel, nachdenklich und melancholisch der Text, so hell und mitreißend die Musik: Moderne, harmonisch ausgeklügelte und vielstimmige Arrangements, stets melodios, mit einem Hang zum Pop und großen Refrains.

Die LP wurde in mehreren Wohnzimmern, einem verlassenen Bürogebäude und in den Pure Sound Recordings Studios aufgenommen, von Thomas Ranzosz (Pure Sound Recordings) gemischt und von Horst Pfaffelmayer (Goldchamber Mastering) gemastert.

"In Your Arms" erscheint weltweit am 11.12.2016 auf Pure Sound Recordings.

DISCOGRAPHY

In Your Arms, LP (PSR 012)	Release: December 11, 2016
Diver, Single (PSR 009)	Release: January 31, 2016
Disintegrate, EP	Release: June 11, 2009
Blue Skies Ahead, EP	Release: November 28, 2006

BOOKING

info@canisay.net | Tel: +43 (0)660 319 41 60 (Bernhard Hägele)

canisay.net
canisaymusic
thisiscanisay
canisaymusic



PURE SOUND RECORDINGS

Thomas Ranzosz
Tel.: +43 (0)69912175505
label@puresound.at
www.puresoundlabel.com

1. Haidequerstraße 3-5
1110 Wien

puresoundrecordings
puresoundrecordings